
Hrvatska: Panenić će razmatrati TE Plomin C s Dobrovićem

Ministar gospodarstva Tomislav Panenić kazao je da idu dalje razgovori s japanskom
tvrtkom “Marubeni” o izgradnji termoelektrane Plomin 3, unatoč stavu Mosta da će se
uvesti moratorij na izgradnju tih elektrana, ali je dodao i da će se o tome konzultirati sa
Slavenom Dobrovićem, ministrom zaštite okoliša i prirode. Kada je riječ o istraživanju
ugljikovodika na Jadranu, novi ministar će vjerojatno jako pritisnuti “kočnicu” na taj proces,
dok će se nastaviti istraživanje i proizvodnja nafte i plina na kopnu. Govoreći o odnosima s
Molom, rekao je kako je njegov zadatak zaštita interesa RH u Ini i da će na tome raditi
zajedno s premijerom, piše Slobodna Dalmacija. Ministar gospodarstva Tomislav Panenić u
intervjuu, objavljenom u četvrtak u Lideru, kao svoje ključne projekte istaknuo je arbitražne
postupke povezane s upravljačkim pravima u Ini i energetska ulaganja, usprotivio se ideji
uspostave državnog holdinga te najavio reviziju industrijske strategije Ključne projekte za
koje će se novi ministar gospodarstva zauzimati su arbitražni postupci povezani s
upravljačkim pravima u Ini, ulaganjima u sklopu HEP-a u Plominu C i Termoelektranu u
Osijeku te LNG terminalu. ‘Ti projekti nisu privedeni kraju, treba ih opet analizirati, vidjeti
zašto nisu ostvareni u zadanom roku te ih uskladiti s aktualnim tržišnim potrebama’, rekao
je Panenić, dodavši da su cijene električne energije povijesno niske te da je nastavak
određenih investicija u ovome trenutku upitan, dok niske cijene nafte dovode u pitanje
financijsku prihvatljivost bušenja nafte u Jadranu. Također, izrazio je svoj osobni stav da se
gospodarski rast zemlje ne smije temeljiti isključivo na EU fondovima. Panenić nije za
osnivanje državnog holdinga. ‘Nisam za osnivanje državnog holdinga. Da su holdinzi
općenito uspješni, onda bismo vjerojatno imali nekoliko takvih uspješnih modela u državi’,
rekao je.
izvor: energetika-net.com


